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نگاه ویژه پارلمان بخش خصوصی اصفهان به توسعه اقتصادی شهرستانهای استان

دفتر نمایندگی نجفآباد و تیران و کرون اتاق بازرگانی اصفهان به شعبه ارتقا یافت

در آیینی با حضور جمعی از مسئولان استانی، شهرستانی، صنعتگران و فعالان اقتصادی شهرستانهای نجفآباد و تیران

و کرون، دفتر نمایندگی نجفآباد و تیران و کرون اتاق بازرگانی اصفهان به شعبه ارتقا یافت.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، در ابتدای این آیین، علی نصر، رئیس شورای راهبردی دفتر شعبه نجف آباد و تیران و کرون اتاق بازرگانی اصفهان ضمن

خوشامدگویی به حاضران از همکاری هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان و اتاق ایران برای صدور مجوز تبدیل دفتر نمایندگی نجف آباد و تیران و کرون اتاق بازرگانی اصفهان

به شعبه قدردانی کرد و ابراز امیدواری نمود با تفویض اختیارات و اختصاص بودجه لازم بتوان به صنعتگران و فعالان اقتصادی این شهرستان ها خدمات رسانی مطلوب داشت.در

این آیین، رضوان جابری، عضو شورای راهبردی دفتر شعبه نجف آباد و تیران و کرون اتاق بازرگانی اصفهان در سخنانی گزارشی از فعالیت کمیته های این شعبه ارائه کرد.

وی افزود: یکی از فعالیت های شعبه نجف آباد برگزاری دوره های آموزشی است که با حمایت مدیران اتاق اقدامات خوبی در این زمینه صورت گرفته است و با برگزاری ۱۴ دوره

حدود ۱۹۰۰ نفر ساعت آموزش دیده اند.

او همچنین به افزایش اعضای دفتر نجف آباد اشاره کرد و اظهار داشت: از ابتدای آغاز به کار تعداد ۳۰۰ نفر عضو داشتیم که با فعالیت دفتر این تعداد به ۴۰۰ عضو ارتقا یافت.

عضو شورای راهبردی دفتر شعبه نجف آباد و تیران و کرون اتاق بازرگانی اصفهان در ادامه به برنامه های سال آینده دفتر اشاره کرد و گفت: برگزاری نمایشگاه های تخصصی ویژه

غرب استان، دعوت از هیئت های تجاری و توسعه همکاری ها در سطح بین الملل، برگزاری دوره های تخصصی ویژه مدیران عامل، افزایش تعداد اعضا به ۶۰۰ نفر، برگزاری میز

خدمت در محل شعبه، ارائه خدمات مشاوره ای و تشکیل شورای بین الملل جوانان از جمله برنامه های پیش بینی شده است.

او در پایان ضمن درخواست همکاری اتاق اصفهان با شعبه نجف آباد تصریح کرد: تفویض اختیار به شعبه از سوی اتاق بازرگانی اصفهان، تأمین بودجه لازم برای اجرای برنامه ها و

تأمین مکانی مناسب برای فعالیت های شعبه از جمله درخواست های ما برای تحقق اهداف و برنامه های شعبه نجف آباد است.

*بر همه مدیران لازم است از فعالان اقتصادی حمایت کنند

حجت الاسلام والمسلمین مصطفی حسناتی، نماینده مجلس خبرگان رهبری و امام جمعه نجف آباد نیز در سخنانی ضمن قدردانی از فعالیت های فعالان اقتصادی غرب استان

گفت: شما با تمام قوا به میدان جنگ اقتصادی آمده اید؛ لذا بر همه مدیران لازم است از شما عزیزان حمایت کنند.

وی افزود: همان طور که مقام معظم رهبری فرمودند امسال جهش تولید با مشارکت مردم است و مردم؛ یعنی همین صنعتگران، پس به این عزیزان میدان بدهید و تا می توانید

از آنها حمایت کنید تا در کارهایشان موفق شوند.

امام جمعه نجف آباد در ادامه ضمن درخواست از مدیران صنایع برای برپایی نماز جماعت در کارخانجات گفت: در محیط کار نماز جماعت برپا کنید؛ چون کارگران هم حق دارند از

ثواب نماز جماعت بهره مند شوند و هنگامی که پس از خستگی از کار و فعالیت در کنار مدیران و مهندسان در صف نماز می ایستند روحیه و انرژی مضاعفی می گیرند.

*درآمد شعبه نجف آباد و تیران و کرون اتاق اصفهان در همین شهرستان ها هزینه شود

ابوالفضل ابوترابی، نماینده مردم شهرستان های نجف آباد و تیران و کرون در مجلس شورای اسلامی که دیگر سخنران این آیین افتتاحیه بود در سخنانی به حضور صنعتگران در

همه عرصه های اجتماعی اشاره کرد و اظهار داشت: امروز شما صنعتگران در همه عرصه های اجتماعی و فرهنگی حضور دارید، در مدرسه سازی، درمان، راه سازی و سایر فعالیت

های اجتماعی شاهد حضور چشمگیر عزیزان هستیم.

وی افزود: وظیفه داریم از مشارکت شما عزیزان قدردانی کنیم و بر خود ببالید که عده ای در کنار شما می توانند رزق وروزی خانواده خود را تأمین کنند.

او از رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان تشکر و ابراز امیدواری کرد تا با اختصاص بودجه لازم برای شعبه نجف آباد زمینه فعالیت این اتاق در غرب استان

بیشتر از قبل فراهم شود.

نماینده مردم شهرستان های نجف آباد و تیران و کرون به تعداد کارت های بازرگانی شعبه نجف آباد اشاره کرد و گفت: تعداد کارت های شعبه نجف آباد و تیران و کرون از برخی

استان ها نیز بیشتر است و با این پتانسیل انتظار داریم حمایت های جدی از شعبه نجف آباد صورت گیرد تا آن گونه که شایسته است به فعالان اقتصادی غرب استان خدمات

ارائه شود.

ابوترابی خاطرنشان ساخت: به یک اتاقی نیاز داریم که به معنای واقعی مالکیت آن مربوط به نجف آباد باشد، درآمد شعبه نجف آباد باید در همین دو شهرستان هزینه شود تا

بتوانند به اعضا خدمات مطلوب ارائه کنند.

او در پایان به افتخارات شهرستان اشاره کرد و گفت: در چند زمینه دارای افتخارات کشوری هستیم که به آنها می بالیم، اول اینکه از نظر تعداد شهدا در کشور رتبه نخست را داریم،

دوم اینکه بزرگ ترین مرکز علمی و دانشگاهی کشور با ۳۰ هزار دانشجو را داریم (دانشگاه آزاد)، سوم اینکه یک لشکر به تنهایی در جنگ داشتیم و داریم که باعث افتخار است و

چهارم هم اینکه نجف آباد یک سوم صنعت استان را در خود جای داده است و همه این ها هم مردمی بوده و هیچ کدام را دولت کمک نداده است.

حمیدرضا محمدی فشارکی، سرپرست فرمانداری شهرستان نجف آباد نیز گفت: هر چه ما دولتی ها کنار شما نباشیم شما کار خود را بهتر انجام می دهید؛ چون قوانین و مقررات و

ضوابط برخی مواقع دست وپای شما را می بندد و اجازه نمی دهند شما به راحتی فعالیت کنید.

وی افزود: برخی مواقع خود را به تغافل می زنیم تا شما به مقاصد خود که همانا تولید و خدمات به کشور و مردم هست برسید؛ چون اگر بخواهیم مرتب بازرسی و نظارت داشته

باشیم قوانین دست وپاگیر می شود.

او در ادامه به ظرفیت های نجف آباد در صنایع مختلف اشاره کرد و گفت: برخی از ظرفیت ها و توانمندی های شهرستان را در هیچ جای کشور نمی توان یافت. به طور مثال در

حوزه تولید گوشت بوقلمون، تجهیزات زنبورداری و تولید عسل حرف اول را در کشور می زنیم. افزون بر ۲۵۵ هزار تن فرآورده های دامی در این شهرستان تولید می شود.

محمدی فشارکی ضمن درخواست از ریاست اتاق بازرگانی اصفهان گفت: انتظار داریم به معنای واقعی اختیارات به نجف آباد بدهید و اتاق میدان داری کند تا بتوان به صنعتگران

و فعالان اقتصادی خدمات رسانی مطلوب و بهینه داشت.

اسماعیل یوسفی، دبیر اجرایی دفتر شعبه نجف آباد و تیران و کرون اتاق بازرگانی اصفهان نیز ضمن قدردانی از حضور صنعتگران از همه عوامل اجرایی در برپایی این آیین افتتاحیه
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تشکر کرد و گفت: از جناب آقای کشانی و هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان به خاطر حمایت های بسیار خوب از دفتر نجف آباد و تبدیل آن به شعبه تشکر می نمایم و انتظار

داریم با توجه به موقعیت خاص نجف آباد کمک کرده تا مکانی شایسته فعالان اقتصادی و صنعتگران نجف آباد و تیران و کرون تهیه کنیم و برای برگزاری جلسات و کلاس های

آموزشی استفاده شود.

*نگاه ویژه اتاق اصفهان به فعالان اقتصادی شهرستانی

امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان به عنوان آخرین سخنران در جایگاه قرار گرفت و در سخنانی به سیاست گذاری اتاق اصفهان در این دوره در

راستای توجه بیشتر به دفاتر شهرستان ها اشاره کرد و اظهار داشت: در این دوره تصمیم گیری اعضای هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان براین اساس بود تا پولی که از شهرستان

ها به اتاق اصفهان می آید در همان شهرستان هزینه شود.

وی افزود: بخشی از پول حق عضویت اعضای اتاق به اتاق ایران می رود؛ لذا همان طور که ما به اتاق ایران گفتیم پول ۵ سال گذشته را در اختیارمان قرار دهند تا بتوانیم برای

نجف آباد زمین و مکان مناسبی تهیه کنیم، شما هم کمک کنید و اجازه ندهید اداره دارایی، مالیاتی که از نجف آبادی ها می گیرد را خارج از شهرستان هزینه کند و این درخواست

سختی نیست.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان اضافه کرد: ابتدای سخنانم نام شهید سرلشکر پاسدار حاج احمد کاظمی را بردم و اینجا شهر حاج احمد است، همان گونه که رهبری فرمودند

تولیدکنندگان فرماندهان خط مقدم جنگ اقتصادی اند لذا هرکدام از این مدیران خود یک حاج احمد کاظمی هستند.

کشانی ضمن حمایت از اعضای شورای راهبردی دفتر شعبه نجف آباد و تیران و کرون اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد: اعضای شورای راهبردی نمایندگان همه صنعتگران و

فعالان اقتصادی هستند و با مشارکت بسیار خوب همین عزیزان انتخاب شدند؛ لذا انتظار می رود ضمن حمایت از این افراد به درخواست آنان توجه شود تا بتوانند به اعضای

شعبه خدمات رسانی کنند.

او از فرماندار، نماینده مجلس و دیگر مسئولان خواست از ادارات شهرستان ها بطور کامل حمایت کرده و اجازه ندهند صنعتگران درگیر کاغذبازی و قوانین دست وپاگیر اداری شوند

و تصریح کرد: این روش درستی نیست که صنعتگر یک بار از اداره شهرستان مجوز بگیرد، سپس به استان و در نهایت در تهران به دنبال مجوز باشد در نتیجه وقت و انرژی زیادی

از او گرفته می شود و ضرر و زیان زیادی به خاطر ضعف قانون متحمل می شود.
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